
Nissnikun koulun kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä 20.5.2021 

Aika 20.5. klo 8.00 

Paikka: Teams 

1. Kokouksen avaaminen 

 

2. Työryhmä 

Osallistujat 

- Maarit Ritakallio, Nissnikun koulun rehtori, puheenjohtaja 

- Lotta Purkamo, huoltajien edustaja 

- Esa Uosukainen, huoltajien edustaja 

- Minna Ekfors, kouluterveydenhoitaja  

- Kasperi Launis, työsuojelupäällikkö 

- Sonja Kotakallio, työsuojeluvaltuutettu 

- Anne Laurila, puhtauspalvelun esimies 

- Maria Laiho, Espoon seudun ympäristöterveys, terveysinsinööri 

- Mirja Meriläinen, Espoon seudun ympäristöterveys, terveystarkastaja 

- Tiina Koivisto, Sivistys ja vapaa-aikatoimi, hallintopäällikkö 

- Anna Raitolehto, Tilahallinto, sisäilma-asiantuntija, sihteeri 

 

3. Ajankohtaiset asiat 

KOULU 

Koulun sisäilma-asioissa ei ole tullut mitään uutta. Ratkaisua väistötila-asiassa oli odotettu 

kovasti mutta Kunnanhallitus jätti 17.5 pidetyssä kokouksessaan asian pöydälle. Kunnanhalli-

tukselle oli esitetty, että se olisi esittänyt edelleen valtuustolle, että palvelutuotannon 

lautakunnalle myönnettäisiin lisämääräraha Köpaksen päiväkodin purkamiseksi ja että 

puretulle tontille hankittaisiin lisätiloja Nissnikun koulun käyttöön. Tarkoitus oli, että tilalle 

tehtäisiin kevytrakenteiset väistötilat 60-80 oppilaalle. 

Ensi lukuvuoden suunnittelu on vaikeaa, koska tilaratkaisuista ja aikatauluista ei ole päätöstä. 

Tarve erityistiloille voidaan kuitenkin yhdeltä osin ratkaista sillä, että Masalan monitoimitalon 

liikuntasalia voidaan käyttää koulun liikuntatuntien järjestämiseen. Oppilasmäärä ei kasva niin 

paljon kuin odotettiin. Nyt näyttää, että tulee 20 uutta oppilasta. 

HUOLTAJIEN EDUSTAJAT 

Vanhempainyhdistyksellä ei ole ollut kokouksia. Sosiaalisessa mediassa keskustellaan runsaasti 

GWP hankkeesta ja väistötila-asioista. Huoltajien edustajat pitävät oppilaiden kannalta 

huonona vaihtoehtona sitä, että oppilaita siirrettäisiin keskustakampukselle ja toivovat, että 

tätä vaihtoehtoa ei enää oteta uudelleen harkittavaksi.  

Huoltajien edustaja piti tiedonkulkua erittäin ongelmallisena ja totesi, että on vaikeaa edustaa 

vanhempia, kun raportit eivät ole käytettävissä. Koulua koskevat dokumentit pyydettiin 

toimittamaan käyttöön. 

Hallintopäällikkö kertoi, että Sivistystoimen viestintä ja Tilahallinto tulevat pitämään 

yhteispalaverin asiasta ja toimittavat dokumentit jakoon.  



Huoltajien edustaja toi esiin, että Aluehallintovirastoon voi kuka tahansa tehdä 

tarkastuspyynnön ja AVI:n tarkastus on yksi mahdollisuus saada koulun asiaa eteenpäin.  

Hallintopäällikkö sanoi, että koko ajan rakennetaan ratkaisua, jossa oppilailla on paras 

lopputulos. Virkamiehet tekevät hyvää työtä mutta palapeli koko kouluverkon suhteen on 

monimutkainen. 

TILAHALLINTO 

Urakoitsijalta on tilattu ilmanvaihtojärjestelmän puhdistus-, ruiskupinnoitus sekä IML-Aeroseal 

tiivistystyöt. Tämän lisäksi TK4 iv-koneeseen tehdään korjaustöitä sekä säädetään ja mitataan 

TK4 iv-koneen ilmamäärät. Urakoitsija on sopinut aikataulusta rehtorin kanssa ja töitä tehdään 

25-26.5 sekä 7-11.6.  

Väistötilasuunnitelmista ei ole tietoa mutta Tilahallinto valmistautuu eri vaihtoehtojen varalle 

ja Keskuskoulun CD-rakennukseen ja B-rakennukseen on teetetty lisätutkimuksia ja A-

rakennuksen lisätutkimukset tehdään kesällä. Tutkimuksilla tarkastellaan v. 2019 tehtyjen 

korjausten riittävyyttä ja arvioidaan mahdollisia lisäkorjaustarpeita.  

PUHTAUSPALVELUT 

Ovat huomioineet tulevat ilmanvaihtojärjestelmän korjaukset ja henkilökuntaa on tiedotettu. 

Siivoojat eivät ole tuolloin tiloissa. Kesäsiivoukset suunnitellaan korjausten mukaan.  

TYÖSUOJELU 

Päätösten puuttuminen aiheuttaa turhautumista. Muilta osin ei henkilöstöltä ole tullut uusia 

asioita käsittelyyn.  

ESPOON YMPÄRISTÖTERVEYS 

Korjausten jälkeen suoritetaan ympäristöterveyden puolesta tarkastus. Tarkastus suoritetaan 

syksyllä, kun tilat on otettu käyttöön. Ilmanvaihdon pöytäkirjat ja muut mahdolliset 

korjaustyöselostukset toimitettava ESY:lle korjausten jälkeen.  

ESY tiedusteli, onko tilojen käyttöaste yhtä korkeakuin aiemminkin. Rehtorin mukaan kaikki 

tilat ovat kokonaisuudessaan käytössä, kunnes saadaan lisätiloja esim. Köpaksen tontilta. 

KOULUTERVEYDENHUOLTO 

Terveydenhoitajan vastaanotto on remontin ajan väistötiloissa. Oppilaiden puheissa 

sisäilmaongelmat tulevat esiin viikoittain. Oppilailla on sisäilmaoireita sekä siitepölyongelmia.  

4. Muut asiat 

Yleisesti todettiin, että kaikki työryhmän jäsenet pitivät erittäin valitettavana, että 

väistötilaratkaisu jäi Kunnanhallituksessa pöydälle.   

5. Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään 26.8.2021 klo 8.00. 

Rehtori päätti kokouksen klo 8.53. 


